
1. SKLANJATEV (ženski 
samostalniki in pridevniki) 
a-jevska

EDNINA MNOŽINA
IMENOVALNIK -a (costa)

gr.-e (acne); (longa)
-ae (costae)

RODILNIK -ae (costae)
gr.-es (acnes)

-arum (costarum)

2. SKLANJATEV (moški 
samostalniki in pridevniki) 
o-jevska

EDNINA MNOŽINA
IMENOVALNIK -us (nervus)

-er (cancer)
gr.-os (haematonephros); 
(longus)

-i (nervi, cancri)

RODILNIK -i (nervi, cancri) -orum (nervorum)

2. SKLANJATEV (srednji 
samostalniki in pridevniki) 

EDNINA MNOŽINA
IMENOVALNIK -um (ovarium)

gr.-on (colon), (longum)
-a (ovaria)

RODILNIK -i (ovarii) -orum (ovariorum)

3. SKLANJATEV – 
ENAKOZLOŽNICE (ženski in 
moški spol)
mešana

EDNINA MNOŽINA
IMENOVALNIK -is (auris)

-es (pubes) 
(-er (venter))

-es (aures)

RODILNIK -is (pubis) -ium (aurium)

3. SKLANJATEV – 
NEENAKOZLOŽNICE (moški in 
srednji spol)

EDNINA MNOŽINA
IMENOVALNIK Različne končnice 

(tumor, pes, injectio)
-es (tumores)

RODILNIK -is (tumoris) -um (tumorum)

3. SKLANJATEV – 
NEENAKOZLOŽNICE  (srednji 
spol)



EDNINA MNOŽINA
IMENOVALNIK -us (vulnus)

-ur (femur)
-men (abdomen)
-ma (neoplasma)

-a (vulnera)

RODILNIK -is (vulneris) -um (vulnerum)

3. SKLANJATEV (pridevniki na -is,
-er)

EDNINA MNOŽINA
IMENOVALNIK -is (gravis (m. in ž. spol))

-e (grave (sr.spol))
-ia (gravia – sr.spol)

RODILNIK -is (gravis) -ium (gravium)
Večina pridevnikov, ki spadajo v to skupino, je izpeljana iz samostalnikov in se končuje na -alis, -ale,  
-aris, -are.

3. SKLANJATEV (pridevniki na -
ior , -ius)

EDNINA MNOŽINA
IMENOVALNIK -ior (superior (m. in ž. 

spol))
-ius (superius (sr.spol))

-a (superia)

RODILNIK -is (superioris) -um (superium)

3. SKLANJATEV (pridevniki na -s)

EDNINA MNOŽINA
IMENOVALNIK -s (permanens) -ia (permanentia)
RODILNIK -is (permanentis) -ium (permanentium)

4. SKLANJATEV (moški in srednji 
spol)
u-jevska

EDNINA MNOŽINA
IMENOVALNIK -us (ductus (m.spol)), 

-u (genu (sr.spol))
-us (fetus (m.spol))
-ua (genua (sr. spol))

RODILNIK -us (ductus, genus) -uum (fetuum, genuum)
Izjema: manus – roka

5. SKLANJATEV (ženski spol)
e-jevska

EDNINA MNOŽINA
IMENOVALNIK -es (species) -es (species)
RODILNIK -ei (speciei) -erum (specierum)


